
Onderwerp: Bijeenkomst A48,  1 April 2025 in ’t Hart te Eefde. 

                                                                                                                                                         Zutphen 2 april 2025 

Beste leden, 

Bij de opening van deze bijeenkomst was er een speciaal welkom voor Mathieu PA3ARI die vanavond de 

lezing verzorgd.  

Aanwezig waren 23 personen, afmeldingen  van Peter PA2PKZ, Stef PG9S en Ate PD9ATE 

De volgende punten kwamen aan de orde: 

• Wil iedereen nog eens diep nadenken over de catering op onze aankomende velddag.                       

Jos kwam met het idee iets te regelen voor een Chinese maaltijd. 

• Peter PA3EQN geeft door dat iedereen de groeten krijgt van Donald PE1AHJ. 

• Jos PD0JMH vertelt dat hij naar de QSL managers dag is geweest en dat de lunch voortreffelijk was. 

• Frans PA5CA vertel wat over de VHF-dag met interessante lezingen. Het bestuur hielp bij de catering. 

• Mededeling: laatste kans vanavond om je keuzes voor de verenigingsraad door te geven.                   

De invulmogelijkheid op de site was een goed idee en zal de volgende keer wat eerder gebeuren.                                                                                                                                                                                

Rondvraag 2.0 

• Bart PD1BCL stelt een vraag over de mogelijkheid om de drie uitgangen van het qrp zendertje (voor 

whisper) aan elkaar te koppelen en zo op drie banden tegelijkertijd uit te zenden.                                 

Dit is waarschijnlijk niet mogelijk. 

• Marcel PD0RML vertelt dat de repeater nogal eens ruist en dan tijdelijk wordt uitgeschakeld.   

• Herman PA0TEN heeft een aantal boeken meegenomen die gratis zijn mee te nemen. 

• René PD5RT heeft op dit  moment geen internet en afgesproken wordt dat hij de informatie krijgt via 

Theo PE1HUD.  

De bijeenkomst  stond de rest van de avond in het teken van propagatie in de brede zin van het woord. De 

persoon die verschillende aspecten van dit onderwerp voor het voetlicht bracht was Mathieu PA3ARI uit 

Deventer . Het werd voor iedereen heel duidelijk in beeld gebracht en we kunnen ons voordeel hiermee 

doen bij het maken van radioverbindingen. Mathieu bedankt. 

                                                     

De lezing werd door iedereen gewaardeerd en door de voorzitter nog eens onderstreept door het aanbieden 

van een fles wijn, 

De rest van de avond was het gezellig napraten aan de bar. 

Hartelijke groet, 

Peter Rouwen, PA3EQN 

Bestuurslid. 


